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האמת היא שהשבוע האחרון לא היה אמור לצאת גיליון עקב ימי הפורים... אבל ההתפשטות המדאיגה של מגיפת 
הקורונה שמהלכת אימים ולוקחת את מלא תשומת הלב מחייבת אותנו להתעורר... וגם אותי במשבצת שלי בכתיבת 

.. על זה נאמר: "בשעת המכנסים פזר"!!! זה הגיליון... אם נתב"ג סגר את שעריו ואם מאה אלף אנשים נמצאים בבידוד.
 הזמן לשבת יחד להתבונן מה ה' רוצה מאיתנו... 

ובכן בהתחלה זה היה דווקא משעשע... כל מיני בדיחות מצחיקות נאמרו סביב הקורונה... אבל כדברי הר"נ בדרשותיו.. 
לך והתקרב.. ואנחנו פתאום קולטים ש... כשלא מפנימים את המסר אז המגיפה הולכת ומתקרבת... מיום ליום זה פשוט ה

ש... שזה לא כ"כ מצחיק... העולם מבוהל עד אימה... המשק מושבת. המרחב האוירי סגור... וכל העולם נכנס לריתוק... וכאן 
המקום שלנו להודות לה' על שבחר בנו מכל העמים! ואנחנו היחידים שיש לנו את הכלים לדעת מה קורה שם מאחורי 

 . להבין מה רומז בעל הבירה וממה הוא לא מרוצה??הפרגוד..
כבר סיפרתי כאן בגיליון שפעם נכנסתי לחנות גדולה של בעלי חיים.. מלא תוכים.. אוגרים... דגים... וגם כלבלבים... נכנסתי 

 ואז המוכר שאל: כן!!! מה אתה צריך?? 
 ומשום מה היה לי ברור שהפניה שלו היא אלי!!!!!!!!!!  

היו שם המון תוכים חוץ ממני... היו גם המון דגים באקווריום חוץ ממני... המון אוגרים ואפרוחים ויונים  למה?? הרי
וכלבלבים... אז מאיפה היה לי כ"כ ברור שהוא פונה אלי? הרי יש לו פה בעלי חיים שיתכן שאליהם הוא פנה??  נו... תענה 

 ה היחיד שכשיר ומסוגל לתקשר איתו פנים אל פנים! אני פ אתה!!!! כי... כי מכל הבעלי חיים שהיו שם... 
 אני פה ה"מדבר" היחיד שמסוגל להבין שפה של "מדבר"!!! 

הקורונה מתפשטת בכככככל העולם... לאו דווקא בישראל... בעל הבירה מדבר!!! השאלה עם מי???  נו...  על אותו משקל: 
ה של בורא עולם.. נו... מי היחיד בעולם שיש לו ראש גדול עם מי?? עם מי שמסוגל לתקשר איתו... מי שמסוגל להבין שפ

שמסוגל לתקשר ולהבין שפה של קל מסתתר שמחיה ומהווה את העולם מחוץ לבועה של ה"כוחי ועוצם ידי?? מי היחיד 
 כן... יש פה המון בעלי חיים חוץ ממני... יש מילייארד סינים שתקועים רק יהודי!!!!! שמבין שפה של בורא עולם? 

באקווריום שלהם... ויש מאתיים מיליון אמריקאים שהראש שלהם כלוא כמו תוכי בתוך הכלוב של עולם החומר שלנו... 
והיחיד שכשיר ומסוגל להבין בורא עולם שמדבר... זה רק אני!!!! אני היהודי!! נכד של אברהם אבינו שהוא היה הראשון 

העם  -ש גדול להבין שפה ולתקשר עם בורא עולם... ואנחנו בניו שהציץ עליו בעל הבירה... הוא הראשון שהיה לו רא
קל מסתתר שהוא מקבל ההחלטות היחיד ומנהל את הסדר -הנבחר היחידים בעולם שמסוגלים לקבל שדרים ותדרים מ

 יום והלו"ז של העולם... 
 אנחנו היחידים שמסוגלים לקבל מסרים מאחורי הפרגוד!!! 

רה... העולם מבין או לא מבין שמשהו פה קורה... העולם כבר מבין שהפעם זה גדול עלינו.. העולם כולו מבוהל ומשווע לעז
ואנחנו כן יכולים!!!! אנחנו  ואין להם את הכלים ואת היכולות לחדור מחוץ למעטפת ולהבין מה מנהיג הבירה רוצה...  

 יכולים לעזור לעולם!!!! 
מסוגלים!! לנו יש תורה... יש לנו תקשורת עם בורא עולם ואם רק  העולם לא יודע לתקשר עם בורא עולם... ואנחנו כן 

נרצה אנחנו יכולים להוציא מידע... להצביע על הנקודה ולהביא גאולה לעולם... אז דבר ראשון לפני שנצא ונחפש למה ה' 
הפושעים הגדולים... אלא  רוצה מאיתנו... דבר ראשון: נפנים את עצם העניין!!! ה' מדבר אלינו!!! ולאו דווקא בגלל שאנחנו 

בגלל שאנחנו היחידים שמבינים את הרבש"ע... היחידים שמסוגלים לתקשר איתו... וממילא אנחנו גם היחידים שיש לנו 
איתו מערכת יחסים שעלול להיות בה תנודות... ממילא כשהקב"ה מדבר... כנראה שהוא רוצה משהו מאיתנו!!! דבר ראשון: 

 קב"ה מדבר!!!!! נבין את זה!!! נפנים שה
וכעת צריך להתחיל להתבונן... מה?? מה ה' רוצה??? האמת היא שלב יודע מרת נפשו... ובפרט כאן שלכל אחד יש איזה 
הרגשה פנימית... כל אחד בסופו של דבר יעשה את החשבון נפש שלו מה ה' רוצה ממנו... אבל כאן בגיליון זה... נקדיש את 

 !כל הגיליון לחשבון נפש זה!!!
ובכן: לפני שנתחיל תרשה לי לנתח את המפה ולחלק אותה לשני חלקים: אם תשים לב...  במאבק נגד התפשטות 
הקורונה יש שני סוגי חזיתות שונות!!! שני סוגי בידודים שונים!!! יש את החולים וה"נשאים" שכולנו עסוקים בלבודד 

 וד אחד!!! עד לפני שבוע זה היה עיקר החזית... עיקר הבידוד... אותם מאיתנו שלא יזיקו ולא ימשיכו להדביק... זה סוג ביד
אבל כעת!!! בימים האחרונים יש כבר הנחיית בידוד חדשה!!! דווקא מי שלא חולה... מי שלא נדבק... כעת ההנחיות הם 

בגלל שאנחנו לבודד את עצמנו שלא נידבק... כלומר: אם יש שביתה במרחב האוירי... אם אירועים מתבטלים... זה לא 
 מדביקים... אלא אדרבה... בשביל שלא נידבק... בקיצור: חזית הבידוד מתחלקת לשנים: לא להדביק ולא להידבק!!!!

כמדומני שעל אותו משקל: החשבון הנפש אודות הקורונה גם מתחלק לשנים... יש את החשבון נפש ליראים ושלימים... 
את השמירה והבידוד כדי לא להידבק!! ומצד שני יש את החזית השניה של אלו שלא נדבקו בקורונה... ונדרש מהם להדק 

חלילה מודבקים בנגיף... שכעת נדרש מהם לעשות חשבון נפש איך או  אלו שכבר היו בקרבת מקום... והם כבר נשאים
 לצאת מזה ולהחלים מזה...

 !!! זה שתי הנחיות שונות!!! וממילא זה גם שני מסלולים שונים של חשבון הנפש 
מיועד עבור ה'נשאים...' ואלו שהיה להם מגע או שייכות  4ולכן בא נחלק אותם לשני מאמרים שונים... המאמר בדף 

מיועד עבור סוג אחר לגמרי של אנשים... אלו שלא ביקרו בחו"ל ולא היה  2-3מסוימת לנגיף הקורונה... ואילו המאמר בדף 
 להם שום שייכות ומגע עם הקורונה והם עסוקים בלהמשיך בלשמור על עצמם... 
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                              מה בין סבא שלי  
 לסבא של החפץ חיים?? 

מדרש מלחיץ שהוציא אותי לפני חצי שנה ראיתי 
משלוות נפשי וגרם לי לשינוי תפיסה כללית!!! 

 מדובר במדרש דווקא מוכר...

המדרש מדבר על חטא העגל ואומר: שכלל ישראל   
בכלל לא חטאו בחטא העגל!!! שמעת?? תמיד ידעת 

הם   לא!!! טעות בידך!!!שעם ישראל חטאו בעגל?? 
חטא בכלל לא חטאו!!! אף אחד מעם ישראל לא 

בעגל!!!! אז מה כן?? הערב רב!!! מסביב לעם ישראל  
היה ערב רב... והערב רב הם חטאו... ורק הם וזהו!! 

 לכן זה נקרא שעם ישראל חטאו בעגל...

המדרש הזה הסעיר אותי מאוד... סליחה... אני לא  
   מבין את זה: 

מה אני אשם שהערב רב חטאו?? בשלמא אם זה 
. ישראל ערבים זה לזה... היה עם ישראל בעצמם.. נו..

ויש חובת מחאה והוכח תוכיח וכו' וכו'... אבל הערב 
רב??? מה לי ולהם?? לא מכיר אותם... לא רוצה קשר  
איתם... מצידי הם לא קיימים... וב"ה אין לי איתם 
כלום... והנה פתאום הם חטאו... וזה נקרא שאני 

  למה?? בתור מה?? מה לי ולהם??  חטאתי בעגל...
 יודע מה הכי הסעיר אותי במדרש הזה??? אתה

כי... כי כשניסיתי לדמיין את סוג הקשר שהיה בין 
ישראל לערב רב... מבחינתי עם ישראל היו גרים בבני 
ברק... והערב רב היו גרים בתל אביב... עכשיו: תאר 
לעצמך: עם ישראל יושבים בתוך המחנה בבני ברק 

.. ובאותה ולומדים תורה ומדקדקים קלה כבחמורה.
הערב   -שעה בתל אביב... מרחק של שנים עשר מיל

רב קמים לצחק ועושים עגל הזהב ואומרים אלה 
אלוהיך ישראל... ופתאום משה רבינו יורד מההר.. 
ולאיפה הוא יורד?? לבית הלל בבני ברק!!!! הוא 
נכנס לכולל חזון איש ובום!! שובר את הלוחות לעיני 

... מה קרה משה כל ישראל הצדיקים והקדושים
רבינו? למה אתה שובר את הלוחות??  מה... אתם 
לא יודעים?? ברגעים אלו יש קול ענות חלושה בתל 
אביב... הערב רב בתל אביב כעת עשו עגל הזהב... 

 ולכן אני שובר את הלוחות פה בבני ברק.. 

אתה מבין את זה???  אני יודע שאני צריך להיות 
לי... אני מבין גם מוטרד מהעבודת ה' הפרטית ש

שצריך להיות אכפת לי מהרחוב והקהילה והשכונה 
והעיר בני ברק ש)לו יצוייר( שאני גר בה... אבל 
נשמות ערב רב שגרים בתל אביב??? מישהו חושב 
עליהם??? הם בכלל בראש שלי?? מה לי ולהם?? 
)כמובן שאין כוונתי לתל אביב... מצידי זה גם יכול להיות כאלו 

ני ברק ומעשיהם במחשכים ואין לי איתם כלום... ולא שגרים בב

ב"ה אני לא מכיר אותם ולא מכיר   קשור אלי וזהו( 
 בהם... לא רוצה להכיר את הערב רב...  

ופתאום פה!!! המדרש מגיע ומגלה לי שאם אי שם  
יש כמה יהודים מקולקלים שעושים עגל הזהב... אז 

 אני לוקח עליהם אחריות... 

רוצה רק לגמור לחדד את סערת   ברשותך: אני 
הרוחות שהיה לי: החפץ חיים פעם אמר לי שהסיבה 

לא  שהוא זכה להיות כהן ואני לא... כי סבא שלו 
בחטא העגל וסבא שלי כן... כשהחפץ חיים  חטא

אמר לי את זה... הרכנתי את ראשי בבושה ואמרתי 
 לו: מה שנכון נכון... 

א חטא אבל כעת!!!  מתברר שסבא שלי בכלל ל
בחטא העגל!!! הוא גם ישב בביהמ"ד הגדול של 
ויזניץ והגה בתורה בדיוק כמו הסבא הכהן של החפץ 
חיים שישב בביהמ"ד ולמד... רק מה??? באותה שעה 
שאנחנו ישבנו במחנה ישראל ואכלנו מן ולמדנו 
תורה... באותה שעה ישבו שם כמה ליצנים בתל אביב 

סבא שלי כן   ועשו שטויות... ומשום מה שמו של
נקשר לסיפור הזה ולכן הוא כבר לא כהן!!! וסבא 
הכהן של החפץ חיים נשאר נקי!! שמו לא השתרבב 

 בסיפור הזה ולכן הוא נשאר כהן...

אתה מוכן בבקשה להסביר לי מה ההבדל בין סבא 
שלי לסבא של החפץ חיים?? השאלה הזו אמורה 

!!!  להטריד אותנו!!! וזה מאוד מאוד קשור לקורונה!
כי הקורונה זה נגיף שמתפשט מאוד במהירות... 
ואנחנו לא רוצים שזה יגיע אלינו...  חטא העגל היה 
סוג של קורונה שלמרות שסבא שלי לא היה קשור 
לערב רב... בכל זאת הוא נדבק ולדראון עולם זה 
נקרא שהוא 'נשא' של חטא העגל!!! ואילו סבא של 

מיוחד שלמרות  החפץ חיים... היה לו איזה בידוד 
שהקורונה של חטא העגל הדביקה המון המון אנשים 
כשרים וישרים... הרי אותו זה לא הדביק... ואני 
מוכרח לדעת איך שבט הלוי עשו את זה??? מה היה 

 הסוד הצבאי שלהם... 

הקושיה היא עצומה!!! ואני מוכרח לומר שהתשובה 
היא פחות מוצלחת.. היא פשוט סוג של הכרח... 

)מי שיש לו מהלך  מכורח הקושיה מוכרחים לומר  פשוט

: ש.. ברגע שיש ערב  אחר מוזמן לומר לי. אשמח לשמוע(
רב!! שהם נספחים אלינו... והם מתעקשים להיצמד 

שאני לא קשור  לא מספיקאלינו ולחיות יחד איתנו... 
אליהם ומתנער מהם ולא רוצה כל קשר איתם... 

י בסביבתם סו"ס אני ח לא!!! זה לא מספיק!!!
וממילא אני חלק מהם... אם אני באמת באמת רוצה  
להיות לא קשור אליהם אני מוכרח להכריז את זה 

ולעגן את זה חוקית!!!  רשמיתבצורה הרבה יותר 
 שאני לא!!!!!! לא קשור אליהם!!!! לא רבתי!!!!  

ואני אסביר לך גם למה... אתן לך דוגמא: תסכים 
ם ברשות הפליסטינאית איתי שלו יצוייר שהיינו גרי

תחת הריבונות של החמאס... וכל השכנים שלנו היו 
מחבלים טרוריסטים והם היו יורים טילים לכיוון  
אשקלון ואשדוד... ואני ואתה כמובן לא קשורים 
אליהם בכלל... אני חי את החיים שלי... אני מתנער  

תסכים  מהם ומתנגד למהלכים שלהם בכל תוקף... 
תסכים איתי שאם מדינת  יק!!! איתי שזה לא מספ 

ישראל הייתה יוצאת למבצע בעזה והייתה יורה גם  
עלינו היא הייתה צודקת... כי אין כזה דבר לחיות בדו 
קיום עם טרוריסטים!!!! אם אתה באמת באמת לא 
חושב כמותם... אז קום ותלך למקום אחר... או 
לחילופין תיצור לעצמך ריבונות אחרת לגמרי... אי 

לחיות בדו קיום עם קן צרעות של טרוריסטים  אפשר 
אין כזה  שעושים פשעי אנוש ולהגיד לא קשור אלי!!!! 

)הסיבה היחידה   דבר!! זה לא שייך!!! דוק ולא תשכח... 

שכן קצת מרחמים על האזרחים של עזה... כי באופן רשמי זה  
נקרא בעולם הגדול שנעשה כאן שימוש באזרחים תמימים שהם 

נו נו... בערבון מוגבל... כולנו יודעים עד כמה שזה לא חסרי ישע... 
 ככה...( 

זה ככככל ההבדל הקטן והדק בין סבא שלי לסבא    
 של החפץ חיים!!! 

גם סבא שלי וגם סבא של הח"ח... שניהם היו 
צדיקים... שניהם היו בדור דעה ואוכלי המן ועוסקים 
בתורה בקדושה נוראה.. ומעולם הם לא חטאו לא 
בעגל, ולא בקברות התאווה ולא במתאוננים... אז מה 
בכל זאת ההבדל ביניהם??  סבא של הח"ח היה 

עמידה  משבט לוי! והמאפיין היחודי של שבט לוי זה
בשער!!!! שבט לוי ידע להגדיר וליצור חומות 
ושערים!! שבט לוי הבין שלא שייך לחיות בדו קיום  
עם הערב רב... שבט לוי הבין שאם יש ערב רב... לא 

ערב רב... אני מוכרח לעשות אום  לא מספיק שאני 
אני חומה!!!! וליצור חומה מופגנת ורשמית ואפילו 

ני לבינם!!!! זה מה אגרסיבית לחדד את החצץ שבי
שסבא של החפץ חיים עשה... ואילו סבא שלי בסך 

 את זה לא עשה...  ---הכל

ומה אתה חושב... סבא  רק את זה הוא לא עשה!!! 
האם הערב רב הצליחו להשפיע  לא!!!שלי התקלקל? 

 לא!!! עליו ולסחוף אותו? 

אני כעת מתעקש לא   אני כעת מתעקש לומר שלא!!!
נולוגיה מהמקום המשפיע והסוחף לדבר על פגעי הטכ

והמקלקל שלהם... )זה כתוב במאמר השני שבגיליון 
זה( אני מתעקש כעת להתמקד באותם בני עליה שכן 
שמורים!! ובאמת לא מבינים בזה... ולא שייכים לזה 
בכלל... ובכל זאת!!! למרות שסבא שלי נשאר צדיק 
ונשאר לא קשור בכלל לערב רב... הרי כשהם חטאו 

גל... סבא שלי נדבק בקורונה!! עד היום יש עליו בע
ועל צאצאיו כתם שזה נקרא שהוא גם 'נשא' של חטא 

כי לצידו... ולידו חיו ערב רב שחטאו   ולמה??? העגל... 
בחטא העגל וסבא שלי לא מספיק חידד והגדיר 
והכריז בצורה רשמית ובלתי משתמעת לשני פנים עד 

סבא שלי לא נתבע  כמה הוא לא קשור אליהם!! לא!!! 
על זה שהוא לא מחה... דווקא למחות לא נדרש  

אבל להכריז   )היחיד שמיחה היה חור והרגו אותו..(ממנו... 
בצורה מאוד רשמית שאני לא כזה!!!! את זה הוא לא 

זהו!!! עד כאן המסר החדש שיצא לי מאותו  עשה... 
   מדרש...  

ד  למה?? כי ע כשקלטתי את זה קבלתי פיק ברכיים...
עכשיו תמיד הייתי עסוק בלבדוק את עצמי שאני 
שמור... לוודא שאני לא נכשל באינטרנט... שיש לי 
חסימה מספיק חזקה... ואחרי שבדקתי וכל זה ב"ה 

אבל כעת אני מגלה  בסדר... אז זהו... אפשר לסמן וי... 
   שלא!!! זה לא מספיק!!!

  כי הנה... סבא שלי היה צדיק גמור!!! לא היה לו שום 
גישה לרשת של הערב רב!!! הוא לא אכל עטלפים ולא  
טס לסין ולא חזר מאיטליה... אבל היות והוא לא 
מספיק בודד את עצמו בצורה הפגנתית מהערב רב... 
הוא נהיה "נשא" רשמי של הקורונה והוא נהיה חלק 

 מהתמונה.... 

פתאום קלטתי שלמרות שאני בסדר.. והמחשב שלי  
חסום... ויש לי פלאפון כשר והכל בסדר איתי... עדיין 
יכול להיות שאני נתבע שאני חלק מהמערכת החרדית 
ה"כללית" הזו שלחלק מהם מרשים לעצמם להחזיק 
אייפון... חלק מהם חשים מעצמם מבינים וזה לא 

תי עד כמה משפיע עליהם... ולא מספיק חזק הבהר
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 שאני לא קשור אליהם!!!! 

ובינינו... זה... זה לא שלא מספיק הבהרתי... אני 
באמת לא הבהרתי... כי סו"ס קשה לי קצת עם 
זה שאני מוגבל... וקצת לא נעים לי שנשארתי 
מאחורה... אז אני דווקא מנסה לפעמים לשדר  
שאני כן בעניינים... בקיצור: זה לא בטעות יצא 

א מספיק מחדד את ההבדל ככה שאני ל
ביניהם!!! מישהו דואג שזה יקרה... אני 
באיזשהו מקום דואג לשדר שאני איתם... אני 
לא רוצה שהם ישימו לב שאני קצת מוגבל בגלל  
שאין לי... אני לא רוצה שיסתכלו עלי כמו איזה 
מיושן... ואני גם קצת מתפדח מכל מיני  

י סיטואציות ששם מתגלה עד כמה אני נשארת
מוגבל בגלל שאין לי אינטרנט ואני לא אוהב את 

 הסיטואציות האלו!!!! תסכים איתי... 

אז מישהו פה עובד לטשטש את החומה הזו!!! 
המישהו הזה הוא אני!!!! אני לא אוהב את 

 החומה הזו!! אני טיפ טיפה מתבייש בה... 

 ובדיוק החומה הזו היא זו שמצילה אותי!!!

ת איזשהו פער בדיוק החומה הזו שיוצר
אפשרויות ביני לבינו... היא חומה שמזכה אותי 
להתנתק מהערב רב ולהיות שבט לוי!!! וככל 
שאני דואג לטשטש את החומה הזו ואני 
מתבייש בה... ככה אני יורה לעצמי ברגלים... 
ואני במו ידי חושף את עצמי לנשאות ושייכות 
והידבקות לקורונה... כן!!! כל אותם אנשים 

יו נמצאים בבידוד... למה הם בבידוד?? כי שעכש
הם נסעו לחו"ל... למה הם נסעו לחו"ל??? כי 
הם פחדו להרגיש כאלו ישראלים מצומצמים 
שלא מכירים עולם... ולא בעניינים... כלומר: 
הבידוד לא נחת עליהם בלי קשר!!! הם רצו 
להיות לא מבודדים.. אז הם קיבלו את זה... 

עורבבים... רציתם להיות הם... רציתם להיות מ
בעניינים... בבקשה... כיום מי שלא בבידוד 
מהקורונה הוא באמת לא בעניינים...  אבל 
עזוב!!! אין כאן המקום לציניות!!!! זה לא 

 צחוק... 

 יש פה משהו מאוד פשוט שצריך להבין אותו!!! 

סבא של החפץ חיים עשה משהו שאני מבין את 
סבא של החפץ  סבא שלי למה הוא לא עשה...

חיים היה משבט לוי והוא לא התבייש לעמוד 
מול הערב רב ולהגיד לו: אדוני... יש לך קורונה  
ואני לא מוכן להידבק ממך.. נקודה... סבא שלי 
לא היה מסוגל להגיד לערב רב את זה... הוא לא 
היה מסוגל להעמיד את הדברים בחדות שכזו!!! 

 אז הנה... 

... מי שיצר חומה כשהערב רב עשו את העגל
ברורה בינו לבינם הוא היה מחוץ לתמונה כי הוא 
דאג להיות מחוץ לתמונה... ומי שטשטש את 

 החומה ביניהם... אז הוא כן היה בתמונה... 

כשקלטתי   ברגע שקלטתי את הנקודה הזו!!!!
שלא מספיק שאני בסדר אלא צריך להכריז את 
 זה באופן רשמי!!! התחלתי לחפש בקדחנות מה

אני יכול לעשות בנושא הזה... איך אני יכול 
לבטא ולהגדיר בצורה רשמית שאני לא קשור 

לערב רב שבדורנו... ואז מישהו אמר לי שהגה"צ ר' צבי  
מאיר זילברברג שליט"א עושה מידי שנה בער"ח 
חשוון "אסיפת הצלה" על פגעי הטכנולוגיה שקוראים 

צבי מאיר  לכינוס הזה "אום אני חומה" ואמרו לי שר' 
אמר שיש עניין להגיע לשם גם מי שבכלל לא קשור  
לאינטרנט... ואין לו שום דבר עם זה.. בכל זאת 
שיבא!!!! והנה!!!! פתאום הבנתי למה!!! למה צריך  
את זה... פתאום הבנתי למה גם ואולי דווקא 
העוייבדים הגדולים ביותר... למה הם צריכים 

שביל ליצור את להתאסף ולדבר סביב הנושא הזה... ב
 ה"אום אני חומה" הנ"ל...

ונסעתי לשם... ולא היה לי נעים לנסוע לשם... כי... 
כי... כי באמת ישבו שם עובדי ה' בכמה רמות של 
שמרנות יותר ממני!!!! וכל אחד קיבל טופס שיש בו 
שמונה דרגות של שמירה... ולמרבה הבושה אני הייתי 

היה נעים??  בדרגה הכי תחתונה... להגיד לך שזה
לא!!! אני כותב את אז נדברו ואני מרגיש שאני בן 
אדם חיובי ויותר מהסטנדרט... ופתאום אני יושב יחד 
עם אלף איש שאני נמצא בשוליים שלהם... אבל 

 חתמתי ושמחתי!!!!! 

למה??? כי נכון שאצל שבט הלוי אני נדחה לסוף 
הרשימה... אבל סו"ס אני בפנים!! בתוך החומה 

ה!!! אם יש כעת יהודים חרדים שלדאבוננו השמור
הרב עושים מה שהם רוצים והם 'נשאים' של קורונה... 
אני לפחות מכריז כעת ברשמיות שאני לא קשור 
אליהם!!! הנה... אני הייתי באסיפת הצלה של ר' צבי  
מאיר שליט"א... ואני שייך לקבוצה הפאנטית הזו 

ם שזה לא  שאתם צוחקים עליה בוואצפ... ואתם טועני
ראלי... ומבחינה מסוימת אני גם לא לגמרי אוחז 
במקום הכ"כ שמור של הקהילת קודש הזו... אבל אני 
התאמצתי... נדחפתי לשם... ואני כעת שלם עם עצמי  
שתצחקו גם עלי!! הבנת אותי??? פתאום קלטתי שזה 
המחיר של החומה!!! אתה רוצה להיות שמור...?? 

א לפנים מן החומה... בבקשה... תחליט שאתה נמצ
 ואז תקבל את השמירה של החומה!!!! 

אבל אם אתה מתעקש להיות אשיינע ייד... אתה 
מתעקש לתת לכולם תחושה שאתה בעניינים... ואתה 
מאוד מאוד מתעצבן על כל מגבלה נוספת שמפגישה 

)ואני מבין אותך... אני אותך עם החצץ שיש בינך לבינם 

 אז זהו שלא!!! גם מתעצבן(כותב את זה רק בגלל שאני 

 תדע לך שזה המחיר!! ושווה לשלם את המחיר הזה!!! 

אם סבא שלי היה יודע שהעמידה העקרונית והלא 
פופולרית של סבא של החפץ חיים מצילה אותו 
מהידבקות בקורונה של העגל... הוא גם היה אומר  
לאביו ולאמו לא ראיתיו ואת אחיו לא הכיר... כן... 

ם מתנהג בצורה מאוד אגרסיבית... אף עכשיו העול
אחד לא מתנהג בכפפות של משי... ברגע שהעולם  
קלט שיש פה נגיף מסוכן... כולם יודעים ליצור  
חומות... אז זהו!!! שזה מה שאני צריך ללמוד 

 מהטעות של סבא שלי... 

הלימוד לקח שלי מסבא שלי זה לא להפסיק לעשות 
! רק מה? הלימוד  עגל... כי סבא שלי לא עשה עגל!!

לקח שלי הוא להפסיק לטשטש גבולות!!!! כן... יש 
גבול ביני לבין אלו שיש להם אינטרנט לא חסום... אני 
מתגאה בצמצום שלי... אני גאה בהגבלה שלי!!! וכמו 
שיהודי התגאה בטלאי הצהוב שלו שזה מה שהכניס 

אותו לגטו... ככה אני מתגאה בשמרנות ובציות  
ראל... גם במחיר שזה מכניס אותי שלי לגדולי יש

 לגטו... 

ושווה לשלם על זה מחיר!!!! ואם נבין ששווה  
לשלם על המחיר... פתאום נקלוט שזה מחיר לא 
כ"כ יקר... תבין: להיות מוגבל בגלל שאין לי  
אינטרנט זה מעצבן... אבל ברגע שאתה קולט שזה 
בסה"כ מחיר... אה... אם זה מחיר שצריך לשלם  
אותו... בשביל להינצל מהדבקות... אז הוא מחיר 

סית זול... נגמרו המשחקים... נגמרו הטיוחים.. יח
כן... אני פאנאט... ואני מעוניין בזה!!!! וזה לא נובע 
אצלי מצמצום... אלא ממקום של חרדה!!! כי אני 

 חרדי... ולחרדי יש לפעמים חרדות... 

סליחה... התבלבלתי... בימים אלו כולם חיים 
בחרדות חוץ מהחרדים.... החרדים דווקא 

בים בימים אלו מחופשים למרדכי היהודי מסתוב
ולא לנשאי קורונה... ומי חרד עכשיו?? כל מי שהיה 
לו חשוב להוכיח לעצמו שהוא בעניינים והוא 
מעורבב ומסונכרן עם העולם... אז הוא קיבל את 

 העירבוב... הוא קיבל סינכרון בדמות קורונה... 

אני מצומצם ופאנאט ממקום של שמירה!! אני 
ל עצמי!! חשוב לי להוכיח ולהכריז קדם שומר ע

אבא שבשמים... אני לא שייך לערב רב!! אני לא 
קשור אליהם!!! אני מעוניין בחומה הזו... ויש לי 
עניין בלחדד אותה באופן מופגן... ויתן ה' שבזכות 
יראי ה' וחושבי שמו... השרידים אשר ה' קורא 
שבאמת שומרים על עצמם ויוצרים חצץ גמור 

לבין הצניחה החופשית של העולם... יתן ה'  בינם
 וישוב חרון אפו מעמו מארצו ומנחלתו... 

וזכות מסכת שבת שמכניסה אותנו לבידוד הכי 
מתוק!!! "אל יצא איש ממקומו ביום השביעי", 
מסכת שבת שבדפים הראשונים מפגישה אותנו 
עם רשות הרבים שכידוע מסמלת את מידת הדין... 

כולה רחמים... בזכות עסק ורשות היחיד שכל 
התורה הזה נזכה להתייחד עם הקב"ה בחדר 
יחוד!!! וסוכה תהיה לצל יומם מחורב ולמחסה 

 ולמסתור...

--- 

האומר פסוק בזמנו מביא גאולה לעולם: ישעיה  
כי יום לה' צבקות על כל גאה ורם ועל כל נשא ושפל, פרק ב': 

שלא  )המעצמות ועל כל ארזי הלבנון הרמים והנישאים
ועל כל אניות תרשיש ועל כל  מצליחות להשתלט על הנגיף(

ושח  ...()כל אלו שיצאו לנפוש בים ובחו"ל שכיות החמדה

גבהות האדם ושפל רום אנשים ונשגב ה' לבדו ביום ההוא... 

  )המגיעים במסכות לארץ(  ובאו במערות צורים ובמחילות עפר
האדם את מפני פחד ה' ומהדר גאונו... ביום ההוא ישליך 

אלילי כספו ואת אלילי זהבו אשר עשו לו להשתחוות לחפור 

  )העטלפים מוכרים לך מאיזשהו מקום...( פירות ולעטלפים
)וצריך כעת לכסות   חדלו לכם מן האדם אשר נשמה באפו

 כי במה נחשב הוא... ודו"ק היטב.    נשימתו(
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 וחסרת הגבולות.. הקורונה הסוררת  

כאמור.. כפי שהקדמתי בעמוד הראשון... החשבון הנפש סביב התפשטות הקורונה מתחלק לשני  
חלקים... אלו שעדיין לא בתמונה בכלל... ואלו שצריכים כעת בידוד בשביל לשלול נשאות או  

 הידבקות... 
שבון נפש שהם  לאלו שלא נדבקו בכלל בקורונה היה לי הכי קל לכתוב... מאוד ברור מה הח

צריכים לעשות... הם תמיד שמרו על בידוד ותמיד התרחקו מכל כיעור הכי קטן שעלול להיות 
'נשא' של קורונה... רק מה??? אבא שבשמים פשוט מראה להם שהם נורמליים!!!! אבא 
שבשמים מראה להם שכשהעולם נכנס לפאניקה הוא יודע להוריד את הכפפות וכל היפי נפש 

ות נחמדים... אף אחד לא מדבר כעת על חופש הביטוי ועל דמוקרטיה... כולם  מפסיקים להי
מבינים שאם מישהו מביא לי פה קורונה.. אני מסמן אותו ומורח עליו מסכת פלסטיק בלי לחשוב  

 פעמיים.. זה המסר שנוגע לאלו שלא נדבקו בכלל!!!!
אבל כשאני מגיע לדבר עם חברים שלי... כן... אנחנו שלצערנו... יש לנו מייל... יש לנו חשיפה  
מסוימת לרשת... אז אמנם חלילה!!! אנחנו לא יצרנו את הקורונה.. הקורונה כידוע נוצרה מחטא... 

ו!!! אין מיתה בלא חטא ואין יסורים בלא עוון.. וממילא הקורונה נולדה מחטאים!! וזה לא אנחנ
החשיפה לנו למייל היא כשרה... אבל עדיין!!! אנחנו כן הנשאים והנדבקים והקרובים לנגיף הזה 
שקוראים לו אינטרנט שהוא עצמו קורונה... ואנחנו צריכים לעשות חשבון נפש ממקום של חשש  
הידבקות!!! ממקום של חשש נשאות. אז קצר ולעניין... הרי כך: צריך לדעת ולהפנים: אבא 

מים לא אוהב את המושג אינטרנט!!!! ולמה?? כי האינטרנט לקח לאבא שבשמים הרבה שבש
הרבה ילדים... יש הרבה בני אדם בעולם שהקב"ה ברא אותם חיוניים... עם פנים יפות... ועם 
אפשרות לדבר... לחייך... לחשוב... להיות עם עצמם ועל הדרך לפגוש גם את אביהם שבשמים... 

האנשים האלו וקבר אותם בתוך הבועה שלו!! אנחנו לא רואים אותם!! לא  והאינטרנט לקח את
שומעים את קולם!!! הם שקועים ושרויים ומבודדים בתוך המכשיר הזה... ואבא שבשמים איבד 

 הרבה מהילדים שלו שם!!!!! ואתה מבין על מה אני מדבר!!!! 
אבא לילדים... והילד שלך כל  אתה יודע שאני לא מדבר כעת במשלים ובססמאות... אם אתה 

היום שמה במכשיר.... אתה מבין טוב מאוד איזו תחושה זו... היה לי פעם ילד... היה לי ילד  
שנפגשנו בעיניים!!! הוא הסתכל עלי בעיניים טהורות ובורקות של ילד ואני החזרתי לו מבט 

שם מפגש פנים אל  אוהב של אבא... היו שם גם כמה נשיקות... היו שם גם חיבוקים... היה
 פנים!!!! המפגש הזה כבר איננו...

אבא לילדים... זה מפריע לו!!!! אז תחשוב על הרבש"ע: כמה ילדים היו לאבא שבשמים שפעם  
היה להם תקשורת איתו והם נעלמו שם... מי שעדיין מבין עניין... מי שלא התרגל לגמרי 

)יש לציין שלא בטוח שכל הורה מסוגל להבין  שוטו... למציאות ההזויה הזו... מבין עד כמה שזה ככה... כפ
את זה... כי אם הוא בעצמו תקוע שם... אז זה כבר לא מפריע לו... כי הוא לא נמצא עם עצמו אז מת לו משהו מהעצמיות  

 ממילא:   שלו ולכן לא מפריע לו גם שבנו כמותו(
 אבא שבשמים שונא את הרשת האלחוטית!!!!! נקודה! 

ית כיום כמות שהיא... עליה נאמר הפסוק: "ולא יראה בך ערוות דבר ושב הרשת האלחוט
דיבור!!! דיבור  מאחריך"!!! ליהווי ידוע לך: שחז"ל דורשים: שערוות דבר הכוונה היא לערוות 

דיבור רע זה לאו דווקא דיבור של ניבול פה וכדו'... אדרבה... אפילו דברים שבקדושה אם  רע!!!
ראוי )בבית הכסא וכדו'( הרי זה בכלל ערוות דבר.. זאת אומרת:  הם נאמרים במקום הלא

כשהדיבור והשיח והמפגש והסינכרון נמצא במקום הלא נכון שלו בבריאה... הרי יש כאן "ושב  
 מאחריך"!!!!! 

עצם זה  זה הקורונה!!!!ושב מאחריך המשמעות היא ששכינה מסתלקת ואין השגחה פרטית... 
וכביכול הקב"ה לא מתערב אלא נותן לו להמשיך... איפה אתה  שיש נגיף שמתפשט ומתפשט

 הרבש"ע?? הרי אתה בורא עולם... ויש לך מספיק כח לסלק את הנגיף הזה??
ברגע שאת כל כח הדיבור שלנו... לקחנו והטבענו בתוך  ושב מאחריך!!!!!מה התשובה?? 

 המתכת הזו של המכשיר... הרי ושב מאחריך...
    יים... נקודות בסיסיות שצריך לדעת אותם!!! עד כאן דברים בסיס 

אבל היות והייתי נבוך באופן אישי ולא הצלחתי לעשות סדר במחשבות מה יש לי להתבונן מול 
התפשטות הקורונה זכיתי ומו"ר שליט"א כתב לי מכתב ומיקד אותי מול הנקודה שנוגעת אלי... 

  אני אפרט כאן בקצרה את תוכן הדברים: והיות ואני חושב שזה יכול להיות לתועלת לאחרים... 
כידוע: כל מה שהקב"ה בעולמו לכבודו בראו!!! ולכן עצם הבריאה כמות שהיא מספרת כבוד ה'...  
והנה... לאחר חטא אדם הראשון.. נגזר מכאן ואילך על חלק מגוף האדם שיהיה מכוסה!!! למה??  

   רוב פעולתו מכוונת לתענוג מאוס ומזיק"!!! "מעתה ראוי לכסות... בהיותו מעתה אומר הספורנו במקום: 
כבוד שמים!!! ברגע שהוא לוקח את זה   לגלות רואים מכאן שהיות וכל חלק בבריאה מטרתו 

. כי במצבו  כיסוי והסתרה..כבוד שמים... אז נגזר עליו  לא מגלהלמקומות לא טובים... והוא כבר 
ם אחרי שנגזר על חלק מגוף האדם הנכוחי הקלוקל אין הצדקה מספקת לקיומו!!!!  אבל!! ג

שיהיה מכוסה... עדיין נשארו מקומות בגוף האדם שאדרבה... עיקר תפקידם הוא בגילוי!!! ומה 
בחוטם נמצא כח הנשמה שבאדם... מאן דנפח מדיליה נפח... ולכן גם  הפה והחוטם!!!הם??? 

אדם שמייחד אותו  בחוטם נמצא עיקר הכרת הפנים!! ובכלי הדיבור ששם נמצא כח המדבר שב
 מהבהמה... 

 שני האיברים האלו תפקידם בגלוי!!! והם צריכים להיות מגולים!!!
דא עקא שבדורינו שני האיברים האלו גם הפסיקו לעשות את תפקידם וכעת אני אצטט קטע 

ואמנם דור אחרון שנכנס לתוככי הדיגיטלי והמדיה וחדל לשוחח עם קטן מהמכתב...: "
יש עם רעהו הוא בשליחת הודעות מסומסמות ולחילופין ב'ציוץ' בדף שכנגדו והקשר של א

טר, וקבוצה היא אותן המקושרים בוואצפ שעל ידו ובדרכו מעבירים כל בדל מידע וויהט
אמיתי או דמיוני והטפיחה על השכם לאות חיבה והערכה הפכה להיות לבוהן זקופה ומונפת 

נופח, כל אוצרותיו וסודותיו של האדם ל'לייק' שכל המרבה בה, הרי המקבלה משובח ומ
אגורים מאוכסנים ומאופסנים בדיסקים קשיחים ב'גי'גות' וב'ענן' ומגובים במפתח של 
הדיסק )דיסק און קי( וכל עולמו המסחרי מתנהל דרך האינטרנט, כתובתו שוב אינה מקום  

על האוכל,  אלא תיבת מייל שאוספת ומוציאה את ה'זבל', והפסולת מרובה ,מגוריו וביתו
נמצא שבני האדם הפכו ליושבי חושך וצלמוות וכל מעשיהם בחשאי ושם משוטטות  
עיניהם, על כן חותם המלך, הדיינים בפסקיהם, הרופא במרשמיו אכן גלוים וידועים לכל, 

כאשר יעבור תחת הסורק  מאחר והכל יכולים לגלות החותם בעולמם ובמקומותיהם
כולו, שוב אין קשר מילולי בין הנהג היושב ליד ההגה  ה'אופטי'... וכך מתנהל העולם 

לבין הנוסע המתכבד לתקף את ה'רב קו' בציוץ קצר ומתיישב במקומו וגוחן לאייפונו 
ונובר בו עד גמר הנסיעה, הקול דברים שאכן נשמע בלי הרף בחלל האוטובוס הוא 

ס מלהזכיר דו  קול דברים של הגי' פי אס שתמונה אינכם רואים זולתי קול אך הס וח
שיח מילולי בין השנים שנזדמנו לישב על ספסל אחד, ממכון שבתו השגיח היוצר אל 
בני האדם וראה אותם יושבי חושך ומקושרי דיגיטל והנה מעלת האדם בהיותו מדבר 
אל רעהו סף ותם מן הארץ ושוב אין הפה עומד בבריתו ואינו מגלה כבודו יתברך 

ן שאינו נראה כלל לעין האדם ומחמתו נאלץ האדם בבריאה, גזר עליו וירוס קטנט
החוטם שבו ניכר האדם בהכרת  -לעטות מסכה על פיו ויחד עמו את נחירי אפו

פניו.... וגם זו מדה כנגד מידה, אתם שתפקידכם לא תהו בראה לשבת יצרה, בורחים 
ם לכם איש איש אל תוככי הדיגיטל, ומכורים לו ביום ובליל, ומועלים במוטל עליכ

לדור ולחיות עם שכמותכם על פני האדמה, תכנסו בעל כרחיכם לתוך פנים בתיכם,  
מבודדים מכל קשר מסחרי אנושי, עטויים בפלסטיק מבודד וסטרילי, וחתומים  
בחותם חיצוני של חוטם ופה עטויי מסכה, והתקשורת ביניהם תהא אך ורק דרך 

 ע"כ הציטוט החלקי.    התכתבויות..."
הסיבה שציטטתי את דבריו של מו"ר שליט"א ולא כתבתי אותם  האמת!!! אומר לך את 

בשפה שלי... כי... כי... כי מה אעשה... אני לא מרגיש שיש לי את הזכות לכתוב כאלו  
דברים... כי... כי אני כבר בפנים!!! אני כבר שתול איכשהו בתוך התיאור הזה ואני חלק  

... 2020עצמי כבר מסתובב וחי בדור  מהתמונה העגומה שמתוארת כאן... אני מצד
 שיש פה משהו לא תקין... מ ע צ מ י  וממילא אני כבר לא כ"כ מזהה   

 אני מעצמי לא חשבתי על הכיוון הזה!! כי אני באמת כבר בפנים!!! 
כל אחד והרב שלו... ולי יש את הרב  אבל בשביל זה!! בדיוק בשביל זה יש לנו רבנים!!! 

! והוא מידי פעם מכה על קדקדי ומראה לי את הצפון... הוא שלי שאני מקבל ממנו!!
מעמיד אותי במקום ולפחות מזכיר לי שקיימת שפיות שאני הולך ומתרחק ממנה... וזה 
שאני מקבל ממנו וכנוע לדעתו זה שומר עלי!!! כן... אני לא יותר טוב ממך... אני גם  

מקום לקורונה... אבל גאוותי היא בקבוצת סיכון... אני גם צריך מייל וגם נמצא בקירבת 
זה התפקיד של הרבנים והם עושים את  שיש לי רב שהוא לא נותן לי לאבד את הכיוון... 

הם מתריעים בנו ומזהירים אותנו שנתרחק מהקורונה הזו שמבודדת את העולם  זה!!!!
מכבוד יוצרו... וכשאנחנו מזלזלים ברבנים... כשאנחנו מלעיבים במלאכי אלוקים 

תייחסים לדעתם כמצומצמים ולא ריאלים ומנותקים מהמציאות... בשלב מסוים בורא ומ
עולם מתערב ואז הוא שולח לנו את הקורונה!!! והקורונה... אל תשאל... הקורונה היא 
לגמרי מצומצמת... הקורונה באמת לא מבינה ככככלום בענייני העולם... לפי  

ת ש... ש... ש.. שזה לא ריאלי... ואי ההשתוללות שלה זה נראה שהיא באמת לא קולט
אפשר ככה... היא פשוט משתוללת ואין לה גבולות והיא מראה לנו את הבבואה של  

 עצמנו איך אנחנו נראים ובאיזה עולם חסר גבולות אנחנו נמצאים... 
 הבידוד הזה של הקורונה פשוט מפגיש אותנו עם המצב שלנו!!!!  

.. הרבנים לא בתמונה... יש גבול!!! יש גבול כמה והפעם זה נעשה בלי רבנים... לא.
הרבנים יכולים להיות שקי החבטות שלנו... שתמיד נסתכל עליהם כמו מנותקים.... מה... 
הרב רוצה שאני אהיה מנותק מהעולם? אז גמרנו!!! חאלאס!!!! הקב"ה חס על כבודם  

ה את המושכות של הרבנים שנדמה לנו שמישהו משלם להם על זה... והקורונה קיבל
והיא עושה את זה בלי להתבלבל... היא דוהרת קדימה ולא מבחינה... היא מחזירה אותך 
לארץ עם מסכות על הפנים ומרחיקה אותך מכל מיני אנשים שיכולים להדביק אותך.. 
ואם אתה סורר ולא פועל לפי ההוראות אז היא מרחיקה את כולם ממך באגרסיביות בלי 

סיטואציה הלא נעימה... תאר לעצמך שהרבנים היו אומרים להכניס את הרבנים ל
להתרחק ממישהו מסוים... תאר לעצמך שהרבנים היו אומרים שצריך ללכת עם מסכות 

 ובעיניים עצומות כשמדברים עם מישהו שיש לו אייפון... 
אז זהו שלא!!!! הקורונה עושה את העבודה... אם יש לך תלונות על הקורונה תשלח לה  

 ... תעשה לה מתיחה... וואצפ
אם אתה באמת לא מבין מה הבעיה ברשת לא חסומה... מה הבעיה לגלוש במקום שיש  
גם דברים אסורים... הרי אני צריך את זה לצרכי פרנסה... אז בבקשה... הקורונה תסביר 

 אנשים שמתוכם אחד נגוע!!!! אחד!!  2500לך מה הבעיה להסתובב בקבוצה שיש בה 
מחובר לרשת... תסכים איתי שיש קצת יותר מאחד שהוא מלוכלך... ולא כן... כשאתה 

סתם מלוכלך... אלא חסר גבולות... כן... ברשת אין גבולות... וכשאין גבולות אז עיין ערך 
 קורונה איך היא משתוללת ללא גבולות...

נגמרו התירוצים!!!! הקב"ה שלח לנו רודה בשם הקורונה שהוא דופק לנו על הראש  
מכריח אותנו לעשות חישוב מסלול מחדש!!! לקלוט שצריך לעשות סטופ לרשת שגנבה ו

לנו את עצמנו... לחזור בחזרה לשפיות האנושית שאבא שבשמים רוצה לראות את הפה 
והחוטם שלנו... רוצה לראות אותנו מנהלים חיים גלוים ומתוקנים... ולא הכל מתחת 

הסגולה  יו: פנינה אחת מעשית לסיום: כידוע: עכש השלחן... תן לחכם ויחכם עוד...    
כן... מומלץ  )וזה בדיוק פרשת השבוע..(שהתורה נותנת נגד מגיפות זה פיטום הקטורת 

להתחזק באמירת פיטום הקטורת בהבנה ובכוונה... אבל!!! אם תשים לב: הכלי היחיד 
קטורת  שבמשכן שלא נכתב בפרשת תרומה רק חיכה עד סוף תצווה זה מזבח הקטורת.

אי אפשר להקטיר עד שאין בית!!!! רק אחרי שיש בית אז בונים מזבח הקטורת ואז 
מקטירים... אתה רוצה שפיטום הקטורת יועיל בשבילך??? תקבל על עצמך קבלה 
אפילו קטנה שקשורה לבית!!! משהו שמחבר אותך לבית!!! משהו ששייך לארבע 

 ... כתלים של הרשות היחיד שלך!!!! תחפש משהו כזה
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